
Zápisnica č. 2 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Podhorany, 

 na základe rokovacieho poriadku konaného dňa 26. 04. 2022    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:            Starostka obce - Ľubica Potocká  

                            Poslanci – Ján Bľanda, Peter Eliáš, Marek Ficko, Miroslav Golenovský,  

         Marián Kažimír, Simona van Nuil, Jozef Mizačko 

Ďalší prítomní:  Hlavná kontrolórka obce - Ing. Jarmila Stopková 

Verejnosť – p. Bindas, p. Bindasová, p. Dadej Štefan, p. Dadej Tomáš,  

p. Eliáš, p. Galčík, p. Galčíková, p. Giňovský, p. Jakab, p. 
Janičová, p. Konečný, p. Leško, p. Mihaliková, p. Paľa, p. 
Poklemba, p. Potaš, p. Talpaš, p. Talpašová, p. Van Nuil 

   

      

 

 

 
1. Otvorenie  

 a) Schválenie programu rokovania 

 b) Určenie overovateľov zápisnice  

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ.  

3. Predloženie ponúk na rozšírenie školskej jedálne . 

4. Rôzne  

6. Záver 

 
 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie OZ otvorila Ľubica Potocká, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Hostí 
oboznámila s pravidlami správania sa na OZ. Oznámila, že zasadnutie bude nahrávané a prísediaci 
hostia s nahrávaním súhlasia. Nahrávka bude zverejnená na webovej stránke obce Podhorany  
pod číslom  
 

a) Schválenie programu zasadnutia 
Pani starostka prečítala program a dodala, že na žiadosť poslancov boli doplnené ďalšie body 
programu.  
 
Zmena programu: 

1. Otvorenie  

 a) Schválenie programu rokovania 

 b) Určenie overovateľov zápisnice  

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ. 

3. Čerpanie rozpočtu 1.Q 2022 



4. Predloženie ponúk na rozšírenie školskej jedálne . 

5. Rôzne: 

- Stav vodovodu 

- Návrh poslanca na zníženie možnosti zmeny finančných prostriedkov v rozpočte 

- Komunikácia nad bytovkou 

- Akcia – posvätenie IVECA  

6. Záver 

Pani starostka dala program odsúhlasiť. OZ program jednohlasne odsúhlasilo. 
 
Hlasovanie:                 za:                                   7  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  0 
Uznesenie č.  07-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Program rokovania. 
 
 

b) Určenie overovateľov zápisnice 
 

Overovatelia zápisnice: Peter Eliáš, Marek Ficko 
 

Hlasovanie:                 za:                                   7  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  0 
Uznesenie č.  08-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Overovateľov zápisnice. 
 
 
K bodu 2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ  

Mandát poslanca Ondreja Verešpeja obecného zastupiteľstva Podhorany zanikol dňa 28. 02. 2022, 
v súlade s § 25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. V súlade s § 192 ods. 1 a 2 zákona č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného 
práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov: Ak zanikol mandát 
poslanca obecného zastupiteľstva, nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet 
platných hlasov vo volebnom obvode, v ktorom zanikol mandát. V prípade rovnosti hlasov sa 
postupuje primerane podľa § 189 ods. 2 a 3. 

Náhradným kandidátom v zmysle Zápisnice miestnej volebnej komisie o hlasovaní vo voľbách do 
obecného zastupiteľstva obce Podhorany podľa počtu získaných platných hlasov bol podľa pani 
starostky: Jozef Mizačko. 

 



Na čo mal výhrady pán Eliáš a spýtal sa pani starostky, či podľa Zápisnice miestnej volebnej komisie 
neboli náhradníci dvaja s rovnakým počtom hlasov a to pán Jozef Mizačko a pán Peter Adamčík. 
Pani starostka vysvetlila, že áno a že na obecnom úrade vylosovali jedného kandidáta. Pán Eliáš 
s tým nesúhlasil, keďže losovanie nebolo za prítomnosti svedkov ani poslancov.  
Preto poslanci navrhli nové losovanie kandidáta. Pani starostka napísala obe mená kandidátov na 
papieriky a poslanci poprosili pani kontrolórku o vylosovanie jedného kandidáta za prítomnosti 
poslancov a hostí. Pani kontrolórka vylosovala pána Petra Adamčíka.  
 
Pán Mizačko sa rozlúčil s poslancami a opustil rokovací stôl. 
 
Týmto bude pán Adamčík oslovený a bude mu odovzdaný mandát poslanca OZ Podhorany. 
 
 
K bodu 3. Čerpanie rozpočtu za 1. Q 2022  
Poslancom OZ Podhorany bolo rozdané čerpanie rozpočtu za 1.Q 2022.  
Po prezretí rozpočtu poslanci zistili, že spoločnosť Úradovňa plus, s. r. o. nezaúčtovala faktúry za 
obdobie od 01/2022 do 03/2022. Ďalej zistili, že mzdy nie sú rozúčtované podľa stredísk (OcÚ, ZŠ 
a MŠ). Pani starostka ich bude kontaktovať, aby to opravili a predloží to na ďalšom zasadnutí OZ. 
Oboznámila poslancov  
Pán Štefan Dadej mal otázku ohľadom rozpočtu, či by ho vedela pani lepšie vysvetliť  
pre prísediacich hostí. 
 
 
K bodu 4. Predloženie ponúk na rozšírenie školskej jedálne 
Pani starostka predložila cenovú ponuku od spoločnosti Fagus SK, s. r. o. na školskú jedáleň 
v Podhoranoch. Cena bez DPH je: 49 913,00 €. Spoločnosť Rikostav Container, s. r. o. ponuku 
nedodala, až po dodaní projektu.  
Pani Van Nuil osloví projektanta pána Ing. Mareka Kovaľa zo spoločnosti Vivat Architecture 
ohľadom vyhotovenia projektu na školskú jedáleň. 
Pani starostka dala hlasovať za vyhotovenie projektu na školskú jedáleň v Podhoranoch. OZ projekt 
jednohlasne odsúhlasilo. 
 
Hlasovanie:                 za:                                   6  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  1 (p. Adamčík) 
Uznesenie č.  09-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Vyhotovenie projektu na jedáleň. 
 
 
K bodu 5. Rôzne (podrobnejšie viď zvukovú nahrávku) 
 Stav vodovodu: - Pani starostka oboznámila poslancov OZ, že pri tlakovej skúške bol  

únik vody na potrubí horného vodovodu. Oznámila, že dňa 18. 05. 2022  
sú pozvaní všetci účastníci ohľadom zmlúv na prípojky k vodovodu, kde sú 
prizvaní aj zamestnanci Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. s.;  
či bude platba za prípojku prebiehať cez OcÚ a následne účtované občanom,  
alebo bude VVS priamo fakturovať občanom, k tomu pridal pripomienku pán 
Jozef Potaš, aby prišla s nimi aj kompetentná osoba, ktorá by občanom 
vysvetlila, prečo nie je možné sa pripojiť na Chmeľovecký vodojem, pani 
starostka ich prizve k tomuto stretnutie 



- Pán Jakab mal pripomienku ohľadom „spiacich pracovníkoch“ z VVS, a. s. 
- Pán Matúš Eliáš sa pýtal, kedy dokončia pretlakovanie a upravia terén, ktorý 

už pár týždňov rozkopaný 
- Pán Poklemba sa spýtal, prečo po ukončení prác, nezasypali robotníci príjazd 

k jeho pozemku, pani starostka to zistí 
- Pán Poklemba sa spýtal, či sa nedá pripojiť na vodojem v Chmeľovci, pani 

starostka vysvetlila, že potrubie ani spodná vetva nebola skolaudovaná v čase, 
keď nastúpila na svoju pozíciu starostky a že to nebolo ani hneď možné 

- Pani starostka bude pripomienkovať VVS, a. s., či by sa MŠ a ZŠ nedala 
pripojiť na hornú vetvu vodovodu, pán Ficko spomenul, že by potrubie 
prechádzalo cez pozemok pána Bednára, pani starostka pozve pána Bednára na 
stretnutie, či by mal záujem o prekopávku cez jeho pozemok a zároveň ťarchu 
na svojom pozemku a prizve aj kompetentných zamestnancov VVS, a.s. 

- Pán Dadej sa spýtal ako to je s Tulčícko-ternianskym skupinovým vodovodom, 
pani starostka vysvetlila, že do konca roka 2023 by mal byť hotový aj 
skolaudovaný 
 

 Návrh poslanca na zníženie možnosti zmeny finančných prostriedkov v rozpočte 
Pani starostka prečítala návrh pána poslanca Eliáša o znížení možnosti zmeny finančných 
prostriedkov v rozpočte a spýtala sa na dôvod. Pán Eliáš povedal, že sa nakupujú zbytočné 
veci na obec ako napr. Veľkonočné kraslice, ktoré boli na školskom dvore. Pani starostka 
vysvetlila, že tie kraslice boli nakúpené zo zvyškových školských peňazí zo sumy 12 000,- €, 
ktoré bolo treba použiť do 31. 03. 2022. Z tých peňazí sa nakúpili tablety, klávesnice, prútený 
tunel na školskom dvore a iné. 

- Pani Talpašová – vytýkala pani starostke, že občania nie sú dostatočne informovaní 
o dianí v obci a o nakladaním s rozpočtom; 

- Pán Matúš Eliáš – sa pýtal ohľadom detského ihriska pri MŠ, či sa nebude opravovať, 
keďže je vo veľmi zlom stave a je nebezpečné. Poslanci sa dohodli na tom, že zistia 
ceny certifikovaného ihriska a na ďalšej schôdzi sa dohodnú, prípadne emailom 
a nahradia poškodenú hojdačku a vežu; 

Poslanci sa dohodli na zníženie možnosti zmeny finančných prostriedkov v rozpočte 
starostky obce na sume 500,- € (okrem prevádzkových nákladov v rámci obce a škôl). Pani 
starostka dala hlasovať za toto zníženie. OZ tento návrh jednohlasne odsúhlasilo. 

Hlasovanie:                      za:                                   6  
                             proti :                         0  
                                                    zdržal sa:                        0  
                         neprítomní pri hlasovaní:  1 (p. Adamčík) 
Uznesenie č.  10-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Zníženie možnosti zmeny finančných prostriedkov v rozpočte na sumu 500,- €. 
 

 Komunikácia nad bytovkou 
Pani starostka predpokladá, že nová cesta by mala byť hotová približne 06/2022 alebo 
07/2022. Celá diskusia je na zvukovej nahrávke. Pán Poklemba sa pýtal, či budú na tej ceste 
aj obrubníky po oboch stranách. Budú len na jednej strane. Pani starostka dá naceniť 
spevnenie druhej strany cesty, kde nebude obrubník.  
 

 Pani starostka predložila list od pána farára ohľadom využitia Domu smútku v Podhoranoch 
na bohoslužby v čase rekonštrukcie kostola. Treba objednať lešenie na opravu svetla v dome 



smútku a spýtať sa na lavičky, ktoré by boli vhodné na vonkajšie použitie pri dome smútku. 
Pán Eliáš sa spýta pána farára, či by mohol nejaké poskytnúť. 
 

 Pani starostka prečítala list od pani Ing. Stopkovej – kontrolórky obce, ohľadom jej 
vzdávania sa funkcie kontrolórky obce k 30. 06. 2022 zo zdravotných dôvodov. Tým pádom 
bude vypísané výberové konanie a bude vybraný/á nový/á kontrolór/ka.  
 

 Akcia – posvätenie IVECA 
Pani starostka oboznámila poslancov o posvätení hasičského auta IVECO Daily. 
 

 Pán Eliáš oboznámil prítomných o Farskom dni rodiny, ktorý sa bude konať 04. 09. 2022 
v Chmeľovci. 
 
Ďalej nasledovala diskusia: 

 LED osvetlenie prídu vymeniť 14. 05. 2022. 
 

 Pán Dadej sa spýtal, či poslanci nerozmýšľali o výstavbe kanalizácie alebo čističky. 
Momentálne to obec nemá v pláne, pretože to je zdĺhavý a nákladný proces. 
  

 Pán Dadej mal pripomienku ohľadom veľkoplošného kontajnera, či by nemohli byť otváracie 
hodiny pravidelné. 

 
 Pani Talpašová mala tiež pripomienku ohľadom kontajnerov a nelegálnych skládkach. 

 
 Ďalej nasledovala diskusia (viď zvuková nahrávka). 

 
 Pani Mihaliková sa chcela spýtať, či sa niečo nedá robiť s potôčikom, ktorý im prechádza pri 

pozemku. Všetko im vymýva a treba to upraviť. Pán Potaš navrhol, aby sa urobila obhliadka 
a pán Eliáš navrhol, aby poslanci išli v piatok (29. 05. 2022) na obhliadku a podajú 
informácie na ďalšom zasadnutí. 
 

 Pán Paľa sa spýtal ohľadom defibrilátora, či je už zakúpený. Zakúpený je, ale ešte nie je 
umiestnený v skrinke, lebo nie je namontovaná kamera. 

 
 Pán Paľa pripomienkoval, že pozvánka nebola zverejnená na webstránke. Pani starostka 

povedala, že áno, nebola. 
 
 
 
 
Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 21:30 hod. 

 

 

Zapísala: Simona Van Nuil    

                        

 

 

        .....................................................      

           Ľubica Potocká, starostka obce 


